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Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 89 
Val av justerare 
 
§ 90 
Godkännande av föredragningslistan  


 
§ 91    
Inkomna medborgarförslag 


 
§ 92   
Inkomna motioner, interpellationer och frågor 
 
§ 93  Dnr 2006:981 


 Antagande av reviderade CEMR-deklarationen för jämställdhet 
 


§ 94  Dnr 2020:1085 
  Motionssvar- Spara snö och bygg ut vattenledning för konstsnö 
 


§ 95  Dnr 2024:616 
 Tertialrapport 2 för 2024 
 


§ 96  Dnr 2023:413  
Jokkmokks kommuns upplåning för 2024 
 
§ 97 Dnr 2024:325 
Revisorernas budget 2025 
 
§ 98  Dnr 2024:967 
Förfrågan från Jokkmokks Värmeverk AB om avveckling av dotterbolaget 
Jokkmokks VA Gata AB 
 
§ 99  Dnr 2024:968 
Förfrågan från Jokkmokks Värmeverk AB om namnbyte till Jokkmokks 
Energi AB 
 
§ 100  Dnr 2024:41 
Förslag till hyresavgifter för kommunala fritids- och idrottsanläggningar 
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§ 103  Dnr 2024:969 
Årsredovisningen för Regionala Kollektivtrafikmyndigheten i Norrbotten, 
RKM, för 2023 
 
§ 104  Dnr 2024:970 
Revisionsberättelsen och frågan om ansvarsfrihet för direktionen i 
Regionala Kollektivtrafikmyndigheten, RKM, för 2023 
 
§ 105  Dnr 2024:971 
Revidering av kommunala pensionärs- och handikapprådets reglemente 
 
§ 106  Dnr 2024:972 
Revideringar av revisorernas reglemente 


 
  § 107   


Avsägelser/valärenden 
 
 § 108 
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§ 89 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Ann Enberg (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 11 november 2024. 
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 § 90 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  


att godkänna utsänd föredragningslista. 
 ___________ 
 
  


 
 


  







                                                                                                                            Sida 7 av 40  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-11-04 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 91   


  Inkomna medborgarförslag 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 


 ____________ 
 


 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande informerar att inga medborgarförslag har inkommit till dagens 
möte. 
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 § 92   


  Inkomna motioner, interpellationer och frågor 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 


 ____________ 
 


 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande informerar att inga motioner, interpellationer och frågor har 
inkommit till dagens möte. 
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 § 93 Dnr 2006:981 
  


Antagande av reviderade CEMR-deklarationen för jämställdhet 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att anta den reviderade CEMR-deklarationen. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Den europeiska deklarationen för jämställdhet mellan 
kvinnor och män på lokal och regional nivå (CEMR- deklarationen) är ett 
verktyg för kommuner och regioner att integrera jämställdhetsperspektivet 
i all verksamhet. 
 
Deklarationen lyfter fram jämställdhetsintegrering av kommunens eller 
regionens alla verksamheter som en nödvändig strategi för att främja 
jämställdhet. 
 
Deklarationen omfattar alla aspekter av verksamheten, 
såväl det politiska arbetet som arbetsgivarfrågor och 
servicen till invånarna. 
 
Deklarationen har uppdaterats med nio nya artiklar. 
 
Norrbottens kommuner rekommenderar att medlemskommunerna antar 
den nya deklarationen. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsen beslut 2024-09-16, § 91. 
Reviderad CEMR-deklaration. 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Norrbottens kommuner 
Tf. personalchef Catharina Thuresdotter 
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 § 94 Dnr 2020:1085 
 


Motionssvar – Spara snö och bygg ut vattenledning för 
konstsnö 


  
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att inkludera förslaget avseende konstsnöanläggning runt halva 
Talvatissjön i den investerings- och underhållsplan som ska tas fram inom 
kultur- och fritidsnämnden, samt 
 
att motionen därmed anses besvarad. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 


En motion har inkommit från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV). 
 


Vårt förslag är att bygga ut en befintlig vattenledningsbana runt sjön 
Talvatis/Dalváddis slingan 3 km. Dels är det närheten till sjön som gör det 
möjligt att tillverka konstsnö. Samt att även införskaffa snötäckdukar som 
Kåbdalis har, för att man ska kunna spara snö. 
 
Eftersom Jokkmokks Skidklubb är landets äldsta klubb borde vi också 
kunna göra en sådan investering för att komma igång tidigare med 
längdskidåkning för våra barn- och ungdomar och seniorer. Men även för 
övriga skidåkare i landet. 
 
Kan Idre, Bruksvallarna och Kåbdalis kan vi också komma igång med ännu 
mer snötillverkning och sparande av snö. 
 
Vi föreslår: 
 
-Att bygga en vattenledningsbana runt sjön Talvatis/Dalváddis, 3 
kilometerslingan för tillverkning av konstsnö. 
-Att införskaffa täckdukar för lagring av snö som körs ut med pistmaskin 
på hösten.  
 
Fritidschef Ann Enberg har berett motionen. 


 
Säsongen 2020 började snötillverkningen tidigt och det sammanföll med 
att kommunens nya pistmaskin levererades.  
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§ 94- fortsättning 
 


Pistmaskinen kördes under perioden med snötillverkning ca 80 timmar, 
förbrukningen av diesel vid körning i konstsnö är ca 25 l/timme, utöver 
det tillkommer kostnader för vaktmästarna. Totalt kostade 
snötillverkningen kultur- och fritid 43 000 kr. 
 
Jokkmokks Skidklubb införde spåravgift, det är ett beslut som sektionen 
tog utan att kontakta Jokkmokks kommun, vi får inte glömma att 
anläggningen ägs och sköts av Jokkmokks kommun och anläggningen är 
till i första hand våra medborgare som gratis ska kunna utnyttja 
anläggningen, ska en avgift tas ut bör det beslutet tas av kultur- och 
fritidsnämnden och där efter kommunfullmäktige. 
 
Kontakt har tagits med Luleå Kommun kultur- och fritid som har en 
konstsnötillverkning på Ormberget. När Luleå kommun för 10 år sedan 
gjorde en konstsnöslinga på 2,5 km kostade det 5,8 miljoner, de tar 
vattnet från fjärden nedanför Ormberget där det byggdes ett pumphus, 
de har 3 snökanoner. När snön sedan är gjord har dom traktor som kör ut 
snön efter banan och pistmaskinen planar ut snön så att det blir 20–30 cm 
tjocklek. Även brunnar har gjorts för avrinning. För att starta 
tillverkningen ska det under 3 – 4 dagar vara -4 till -5 C. 
 
Kontakt har tagits med gatukontoret i Jokkmokk, ska vattenrör grävas ner 
efter spåret måste även här ett pumphus byggas så att vattnet trycks runt 
ett förslag är att vi kan ha brandposter där snökanonerna kan kopplas på. 
 
Beräknad kostnad 1 500 – 2 000 kr/m totalt 4,5 – 6 miljoner inga 
kostnader för snökanoner inräknad. 
 
Kontakt har tagits även med Kåbdalis Skidliftar ang. täckdukar dessa 
importeras från Italien och enligt Johan Gunnarstedt bör man kontakta 
någon som sparar snö för att få de rätta tipsen för att klara av att spara 
snö. Någonstans måste vi även hitta ytan där vi kan spara snön, helst inte 
på skidstadion. 
 
Fritidschef Ann Enberg föreslår: 
 
Att ej avsätta pengar till en permanent konstsnöanläggning runt 
Talvatissjön, kostnaden är alldeles för hög i proportion till skidspårens 
användande. 
 
Att ej avsätta pengar till att spara snö. 
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§ 94- fortsättning 
 


Att avsätta 50 000 kronor till att täcka kostnaderna för maskinen och 
vaktmästarna under perioden som konstsnö produceras. 


 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-11-01, § 74, att återremittera ärendet 
för en ta fram en konsekvensanalys på att ej genomföra förslaget och 
utreda hur många som åker skidor på spåret. 
 
Fritidskonsulent Ann Enberg har berett återremissen. 
 
Kultur- och fritid har haft en besöksräknare (ecocounter) utsatt efter ett av 
skidspåren i Talvatis området under perioden 2022-01-01 – 2022-04-27.  
 
Det finns flera spår i området men vi har valt att sätta räknaren lite längre 
bort från skidstadion, men efter elljusspåret, det viktiga är att räknaren 
inte flyttats utan den har varit placerad på samma plats i nästan 4 
månader, vilket innebär att det blir en rättvis bild över det spårets 
besökare. Besöksräknaren har registrerat 2 482 besök. Systemet har räknat 
ut att ett dagligt medelvärde är 21 st. 


 
Jämför vi månaderna med varandra ser vi att januari har flest antal 
besökare 870 medelvärde 28 st. Flest antal besökare söndag 23 januari 
med 55 st. 
 
Februari 621 besök, medelvärde 22 och flest antal besökare 8 februari med 
53 besök, färre besök under februari men har ett mindre antal dagar än 
andra månader. 
 
Mars 671 besök, medelvärde 22 och flest antal besökare 25 mars med 63 
besök, temperaturen var mellan -2 - + 5., dagen före Nordenskiölds loppet 
så då var det säkert några tävlande som var och provade spåret. 
April 267 besök, medelvärde 10 och flest besökare 11 april med 26 besök. 
 
Hur vi ska analysera varför antalet besökare minskar, kan vara så enkelt att 
i januari ska vi alla försöka börja ett nytt liv och röra på oss mer och sedan  
kommer verkligheten i kapp oss, eller att skidåkarna ska åka vasaloppet 
men då borde det ha varit ungefär lika många i februari som i januari. Av 
alla som åkt i spåret har ett antal åkt mer än ett varv vid varje tillfälle.  
 
Självklart vore det bra för barn och ungdomar att komma på snö tidigt, 
men är det motiverat bygga upp en permanent konstsnöanläggning? Om  
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§ 94- fortsättning 
 
medeltalen för anläggningen ligger mellan 10 – 28 besök/månad och flest 
besökare är dagen innan Nordenskiöldloppet med 63 besök då är det inte 
realistiskt att kosta på 4 - 6 miljoner? 


 
Kostnaden för en anläggning som planeras att hålla i 20 år till en kostnad av 
6 miljoner blir avskrivningen 300 000 kr/år till det tillkommer internräntan 
som nästa år är 1,25% men enligt ekonomikontoret kan den  
troligtvis bli högre, mest troligt hamnar kostnaden under kultur- och 
fritidsnämnden som måste hitta den utgiften inom sin ram. 
 
Andra alternativ kan vara att föreningar som har skidträning för barn- och 
ungdom kan söka bidrag från Jokkmokks kommun till träningsläger. 
 
Fritidskonsulent Ann Enberg föreslår: 


 
Att ej avsätta pengar till en permanent konstsnöanläggning runt 
Talvatissjön, kostnaden är alldeles för hög i proportion till skidspårens 
användande, och 
 
Att ge kultur- och fritidsnämnden i uppdrag att titta över bidragen för 
Idrottsutveckling till föreningar, se över möjligheten till att ge bidrag till 
träningsläger för barn- och ungdomar till närmaste konstsnöanläggning i 
Norrbotten i början av säsongen. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-13, § 37, att återremittera 
ärendet för att utreda kostnaden och möjligheten att bygga en 
konstsnöanläggning runt halva Talvatissjön. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-09-03, § 117: 
 
Att inkludera förslaget avseende konstsnöanläggning runt halva 
Talvatissjön i den investerings- och underhållsplan som ska tas fram inom 
kultur- och fritidsavdelningen. 
 
Att motionen därmed anses besvarad. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 132. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-09-03, § 117. 
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§ 94- fortsättning 
 


Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-08-
05. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-06-13, § 37. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-05-30, § 79. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Ann Enberg. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 74. 
Kommunstyrelsens beslut 2021-09-13, § 126. 
Tjänsteskrivelse från fritidschef Ann Enberg daterad 2021-07-05. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 112. 
Motion från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV) inkommen 2020-12-
14. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 95 Dnr 2024:616 
    
 Tertialrapport 2 för 2024 


 
Kommunfullmäktiges beslutar 
 
att lägga tertialrapport 2 med godkännande till handlingarna samt att de 
nämnder som visar underskott snarast vidtar åtgärder för att komma 
tillrätta med det, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta en strategisk plan för en 
budget i balans. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två delårsrapporter under året. Årets 
andradelårsrapport avser tidsperioden 1 maj till 31 augusti. Då rapporten 
behandlar fyra månader har även delårsrapporten benämningen 
tertialbokslut (T). 
 
Innehållet i den första delårsrapportens förvaltningsberättelse är mindre 
omfattande än delårsrapport två och årsredovisningen. Delårsrapporten 
behandlar inte kommunkoncernen. I övrigt tillämpas samma 
redovisningsprinciper som vid års- och delårsbokslut som följer gällande lag 
(LKBR) och normering (RKR). 


 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat underskott om -1 167 tkr 
för 2024 års verksamhet efter tertialrapport 2. Budgetavvikelsen är – 5 058 
tkr.  
 
Resultatutjämningsreserven uppgår vid årsskiftet 23/24 till 10 442 tkr. 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår att kommunstyrelsen att 
rekommendera fullmäktige att besluta om att använda medlen för att 
balansera upp det negativa resultatet för 2024. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2024-06-17, § 57, att uppdra till 
socialnämnden att i samråd med kommunstyrelsen arbeta med att minska 
kostnaderna för inhyrd personal. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-09-30, § 108,  
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§ 95- fortsättning 
 
Att uppdra till kommunstyrelsens ordförande, kommunchefen och 
ekonomichefen att analysera socialnämndens underskott till  
kommunstyrelsens möte. 
 
Att kalla socialnämndens ordförande och socialchefen till 
kommunstyrelsen.  
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-10-02, § 141, att lägga 
information med beaktande till beaktande till handlingarna. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-10-10, § 98, att lägga ekonomiska 
redovisning och information till handlingarna. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2024-10-15, § 57, att i avvaktan 
på skolchefens tidigare uppdrag att presentera förslag till åtgärder för att 
uppnå en budget i balans på längre sikt lägga informationen om den 
ekonomiska uppföljningen Tertial 2 till handlingarna. 
 
Socialnämnden beslutade 2024-10-18, § 81, att sammanställa de åtgärder 
som har vidtagits inom socialtjänstens område i en överskådlig rapport så 
att det klargörs hur man har gått tillväga för att minska inhyrning av 
personal/konsulter och för att nå en budget i balans, samt att ta fram en 
redovisning av budgetunderskotten och en specificerad åtgärdsplan, att 
uppmana socialtjänstens personal att ta fram denna inom 14 dagar, samt 
att åtgärdsplanen delges kommunstyrelsen. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-10-21, § 120, att hålla ett extra 
kommunstyrelsemöte efter den strategiska beredningsdagen den 28 
oktober för att åter behandla tertialrapporten och socialnämndens 
prognosticerade underskott. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-28, § 139. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 120. 
Socialnämndens beslut 2024-10-18, § 81. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut 2024-10-15, § 57. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-10-10, § 98. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-10-02, § 141. 
Tertialrapport 2 för 2024. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets beslut 2024-09-30, § 108.  







                                                                                                                            Sida 17 av 40  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-11-04 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


§ 95- fortsättning 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17, § 57. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 51. 
Tertialrapport 1 för 2024. 
 


 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Birgit Meier Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Marina Eriksson (S), 
på att tertialrapporten bifalls samt som tilläggsyrkande att 
kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att upprätta en 
strategisk plan för en budget i balans. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar först kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med det. 
 
Ordförande prövar sedan Meier Thunborgs (M) tilläggsyrkande och finner 
att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Björn Wäst 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
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 § 96 Dnr 2023:413 
  


Jokkmokks kommuns upplåning för 2024 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
att kommunstyrelsen under år 2024 har rätt att nyupplåna, dvs. öka 
kommunens skulder under år 2024 med totalt 50 000 000 kr, samt 
 
att kommunstyrelsen under år 2024 har rätt att omsätta lån, dvs. låna upp 
belopp motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under år 
2024. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


För att kunna säkerställa att Jokkmokks kommuns ekonomiska åtaganden 
kan hanteras behöver kommunen en stark likviditet. En hög 
investeringstakt har medfört att kommunen behöver tillförsel av likvida 
medel i form av lån. Samtidigt behöver Jokkmokks kommun kunna hantera 
eventuella likviditetsfrågor på ett enkelt och effektivt sätt under året för att 
säkra att kommunens betalningsåtaganden kan genomföras och inte 
påverkar verksamheten negativt. 
 
Jokkmokks kommun hade vid utgången av augusti 6 370 tkr på 
kommunkontot. För att säkerställa att investeringar, leverantörs- och 
löneutbetalningar kan genomföras är det av betydelse att kommunen har 
en stark likviditet.  
 
Det är kommunfullmäktige som har rätten att fatta beslut om upplåning. 
Kommunfullmäktige kan dock föra ned rätten att fatta beslut om upplåning  
till kommunstyrelsen eller annan nämnd genom delegering av 
beslutanderätten. Delegeringen kan framgå av kommunstyrelsens eller  
nämndens reglemente men kan också finnas i ett särskilt beslut eller annan 
handling som exempelvis kommunens budget. 
 
Kommunfullmäktige får dock enligt kommunallagen inte delegera 
beslutanderätten i frågor som är av principiell beskaffenhet eller annars av  
större vikt, som exempelvis frågor av större ekonomisk vikt. Dit torde de  
flesta större upplåningarna tillhöra. Det råder ett så kallat 
delegeringsförbud för dessa ärenden. Delegeringsförbudet anses dock inte 
gälla om kommunfullmäktige fattar beslut om årliga ramar för upplåning.  
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§ 96- fortsättning 
 
Eftersom kommunfullmäktige då angett gränserna för de ekonomiska 
åtagandena, anses beslut om upplåning inom dessa ramar inte längre ha 
den principiella beskaffenhet som endast är förbehållet 
kommunfullmäktige. 
 
Det föreligger dock en viss skillnad mellan nyupplåning, som ökar 
kommunens skuldbörda, och omsättning av lån, som innebär en 
oförändrad skuldbörda. Det kan därför vara lämpligt, att 
kommunfullmäktige anger ramarna för såväl nyupplåning som omsättning 
av lån. Rambesluten kan lämpligen fattas i samband med beslut om 
kommunens budget. För att det tydligt skall framgå inom vilka ramar 
kommunstyrelsen fattar beslut om upplåning bör även kommunstyrelsen 
och eventuell delegat särskilja vad som är nyupplåning och omsättning av 
lån vid beslut om upplåning. 
 
Kommunstyrelsen har möjlighet att delegera rätten, att fatta beslut om lån 
till delegat enligt 6 kap. 37 § kommunallagen. Enligt 6 kap. 38 § 
kommunallagen får dock inte kommunstyrelsen delegera rätten, att fatta 
beslut i ärenden som avser verksamhetens mål, inriktning, omfattning eller 
kvalitet. Ett sådant delegeringsförbud torde dock sällan bli aktuellt vid 
upplåning då kommunfullmäktige angett ramarna. 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att kommunstyrelsen under år 2024 har rätt att nyupplåna, dvs. öka 
kommunens skulder under år 2024 med totalt 50 000 000 kr. 
 
Att kommunstyrelsen under år 2024 har rätt att omsätta lån, dvs. låna upp 
belopp motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under år 
2024. 


 
Kommunstyrelsens beslutade 2024-09-16, § 92, att hos 
kommunfullmäktiges ordförande begära ett extra kommunfullmäktige så 
snart som möjligt. 


 
Kommunfullmäktige beslutade 2024-09-23, § 86, att ärendet 
återremitteras till kommunstyrelsen för ytterligare utredning och 
komplettering, att nödvändiga åtgärder vidtas omedelbart för att 
stabilisera ekonomin och att ett långsiktig plan utvecklas för att undvika 
framtida kriser och att inte nya lån upphandlas förrän alla andra möjliga 
åtgärder för att täcka underskottet har undersökts. 
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§ 96- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2024-09-30, § 
110: 
 
Att vid behov sälja värdepapper för maximalt 7 miljoner kr för att säkra 
likviditeten och att meddela kommunstyrelsen beslutet 
 
Att uppdra till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen att utreda om 
investeringen i nytt tak på ridhuset i Jokkmokk kan flyttas fram till 2026 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 121. 
Kommunfullmäktiges beslut 2024-09-23, § 86. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 92. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterat 2024-09-13. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 97 Dnr 2024:325 
 
Revisorernas budget för 2025 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bevilja revisionen 950 000 kr i budget för 2025. 
____________ 
 
Ärendet 
 
Revisorerna har inkommit med sitt budgetförslag för 2025.  
 
Kostnaderna för den kommunala revisonen utgörs i huvudsak av arvoden 
och ersättningar till de förtroendevalda revisorerna, samt ersättning till 
revisorernas sakkunniga biträde, för nuvarande PWC, för dess biträde till 
revisorernas granskning.  
 
Revisorernas begär 950 000 kr i budgetmedel för 2025. 
 
Revisorernas budget bereds av kommunfullmäktiges presidium.  


 
Ärendet beredning 
 
Skrivelse från revisorerna daterad 2024-05-14.  
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att presidiet har berett revisorernas budgetförslag 
och föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anslå 950 000 kr i budget 
för 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Revisorerna 
Kanslichef Cecilia Johansson Granberg 
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 § 98 Dnr 2024:967 
 


Förfrågan från Jokkmokks Värmeverk AB om avveckling av 
dotterbolaget Jokkmokks VA Gata AB 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ställa sig positiv till att Jokkmokks Värmeverk AB avvecklar 
dotterbolaget Jokkmokks VA Gata AB. 
____________ 


  
Ärendet 


 
Styrelsen för Jokkmokks Värmeverk AB har gett VD i uppdrag att bereda 
kommunfullmäktige i Jokkmokks kommun möjlighet att yttra sig i frågan 
om avveckling av Jokkmokks Värmeverks dotterbolag Jokkmokks VA Gata 
AB. I enighet med bolagsordningen skall kommunfullmäktige i Jokkmokks 
kommun beredas möjlighet att yttra sig i frågor som anses vara av större 
principiell betydelse eller av annars större vikt.  
 
Jokkmokks Värmeverk AB äger samtliga 400 aktier i Jokkmokks VA Gata AB. 
Det egna kapitalet i bolaget uppgår per årsskiftet 2023 och 2024 till 213 tkr. 
Bolaget har ingen verksamhet och bär årligen kostnader för revisor samt 
kräver onödigt administrativt arbete i form av bokslut och styrelsemöten. 
Varje mandatperiod registreras också styrelse och revisor hos bolagsverket 
mot en avgift. 
 
Mot bakgrund av ovanstående samt på grund av att inget ändamål finns för 
bolaget så föreslås en avyttring eller avveckling av bolaget.  
 
Jokkmokks Värmeverk AB föreslår att kommunfullmäktige besluta: 
 
Att ställa sig positiva till att Jokkmokks Värmeverk AB avvecklar 
dotterbolaget Jokkmokks VA Gata AB. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 97. 
Skrivelse från Jokkmokks Värmeverk AB daterad 2024-08-15. 
 
Kopia till 
Jokkmokks Värmeverk AB 
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 § 99 Dnr 2024:968 
 


Förfrågan från Jokkmokks Värmeverk AB om namnbyte till 
Jokkmokks Energi AB 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ställa sig positiv till att Jokkmokks Värmeverk AB byter namn till 
Jokkmokks Energi AB, samt  
 
att besluta att uppdatera bolagsordningen med det nya bolagsnamnet 
Jokkmokks Energi AB. 
____________ 


  
Ärendet 


 
Jokkmokks värmeverk genomför under hösten en installation av en turbin 
för att producera el. I första hand så kommer el att produceras för att 
brukas i egen regi, i detta läge. 
 
Som en aktör inom hållbar energiproduktion genomför Jokkmokks 
Värmeverk AB en framtidsinvestering i en ORC-turbin från Againity. Denna 
strategiska satsning markerar ett viktigt steg mot en grönare och mer 
kostnadseffektiv framtid.  
 
Genom att använda lokal biobränslebaserad fjärrvärme reducerar vi 
efterfrågan på el och bidrar därmed till att minska användningen av 
europeisk marginalel. Vår investering i Againitys ORC-turbin är ett tydligt 
steg mot en hållbar framtid, där vi aktivt bidrar till en minskad 
miljöpåverkan.  
 
I bolagets uppdrag från ägaren (ägardirektiven) så föreskrivs ändamålet för 
bolaget är att det på ett miljömässigt och kostnadseffektivt sätt skall 
producera och distribuera värme och el. I och med att produktionen nu i 
linje med uppdraget utökas till att även innefatta produktion av el så har 
frågan om bolaget namn blivit aktuellt. Detta har resulterat i att styrelsen 
för Jokkmokks Värmeverk AB beslutat att ge VD i uppdrag att bereda 
kommunfullmäktige möjlighet att yttra sig i enighet med bolagsordningen. 
 
Jokkmokks Värmeverk AB föreslår att kommunfullmäktige besluta: 
 
Att ställa sig positiva till att Jokkmokks Värmeverk AB byter namn till  
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§ 99- fortsättning 
 
 Jokkmokks Energi AB. 


 
Att besluta att uppdatera bolagsordningen med det nya bolagsnamnet 
Jokkmokks Energi AB. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 98. 
Skrivelse från Jokkmokks Värmeverk AB daterad 2024-09-03. 
Skrivelse från Jokkmokks Värmeverk AB daterad 2024-08-15. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Jokkmokks Värmeverk AB 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 100 Dnr 2024:41 
 


Förslag till hyresavgifter för kommunala fritids- och 
idrottsanläggningar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att det ska vara avgiftsfritt för ideella föreningar som har idrott för barn 
och unga i sin verksamhet, att använda Östras sim- och sporthall, ishallen 
Norrskenet och Idrottsplatsen (IP), 
 
att fastställa hyresavgifterna för Östras sim- och sporthall, ishallen 
Norrskenet och Idrottsplatsen (IP) till 200 kr/timme för övriga ideella 
föreningar, och privatpersoner, 
 
att fastställa hyresavgifterna för Östras sim- och sporthall, ishallen 
Norrskenet och Idrottsplatsen (IP) till 500 kr/timme för företag och 
utomstående myndigheter, samt till 2500 kr för en heldag (mer än fem 
timmar), 
 
att kommunala verksamheter och övriga skolverksamheter inte ska betala 
avgift till kultur- och fritidsnämnden för verksamhet vid Östras sim- och 
sporthall, ishallen Norrskenet och Idrottsplatsen (IP), 
 
att fastställa hyresavgifterna för Kaitumbadet till 100 kr/timme, maximalt 3 
timmar per vecka och förening, för pensionärsföreningar, föreningars 
barnverksamhet och föreningar som verkar inom området funktionsrätt, 
 
att fastställa hyresavgifterna för Kaitumbadet till 200 kr/timme för övriga 
ideella föreningar, privatpersoner och skolverksamhet med annan 
huvudman än Jokkmokks kommun, 
 
att fastställa hyresavgifterna för Kaitumbadet till 500 kr/timme för företag 
och utomstående myndigheter, samt till 2500 kr för en heldag (mer än fem 
timmar), 
 
att kommunala verksamheter inte ska betala avgift till kultur- och 
fritidsnämnden för verksamhet vid Kaitumbadet, samt 
 
att pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom området 
funktionsrätt inte ska betala avgift till kultur- och fritidsnämnden för  
verksamhet vid ishallen Norrskenet och Idrottsplatsen (IP). 







                                                                                                                            Sida 26 av 40  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-11-04 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


§ 100- fortsättning 
____________ 


  
Ärendet 


 
Kultur- och fritidsnämnden behandlade 2024-03-20 ett första förslag till 
hyresavgifter för kommunala fritids- och idrottsanläggningar. Nämnden gav 
då fritidskonsulent i uppdrag att utifrån nämndens diskussioner bearbeta 
utkastet till reviderade hyresavgifter för kommunala fritids- och 
idrottsanläggningar. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2024-06-17, § 65, att den tillfälliga avgiften 
sätts till 100 kronor per timme, maximalt 3 timmar per vecka och förening, 
för pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom området 
funktionshinder för badet på Kaitumgården. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-09-03, § 114 föreslå 
kommunfullmäktige besluta: 
 
Att det ska vara avgiftsfritt för ideella föreningar som har idrott för barn 
och unga i sin verksamhet, att använda Östras sim- och sporthall, ishallen 
Norrskenet och Idrottsplatsen (IP). 
 
Att fastställa hyresavgifterna för Östras sim- och sporthall, ishallen 
Norrskenet och Idrottsplatsen (IP) till 200 kr/timme för övriga ideella 
föreningar, och privatpersoner. 
 
Att fastställa hyresavgifterna för Östras sim- och sporthall, ishallen 
Norrskenet och Idrottsplatsen (IP) till 500 kr/timme för företag och 
utomstående myndigheter, samt till 2500 kr för en heldag (mer än fem 
timmar). 
 
Att kommunala verksamheter och övriga skolverksamheter inte ska betala 
avgift till kultur- och fritidsnämnden för verksamhet vid Östras sim- och 
sporthall, ishallen Norrskenet och Idrottsplatsen (IP). 
 
Att fastställa hyresavgifterna för Kaitumbadet till 100 kr/timme för 
pensionärsföreningar, föreningars barnverksamhet och föreningar som 
verkar inom området funktionsrätt. 
 
Att fastställa hyresavgifterna för Kaitumbadet till 200 kr/timme för övriga  
ideella föreningar, privatpersoner och skolverksamhet med annan 
huvudman än Jokkmokks kommun. 
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§ 100- fortsättning 
 


Att fastställa hyresavgifterna för Kaitumbadet till 500 kr/timme för företag 
och utomstående myndigheter, samt till 2500 kr för en heldag (mer än fem 
timmar). 
 
Att kommunala verksamheter inte ska betala avgift till kultur- och 
fritidsnämnden för verksamhet vid Kaitumbadet. 
 
Att pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom området 
funktionsrätt inte ska betala avgift till kultur- och fritidsnämnden för 
verksamhet vid ishallen Norrskenet och Idrottsplatsen (IP). 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 126. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-09-03, § 114. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-08-
14. 
Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17, § 65. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind 
Författningssamlingen 
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§ 101 Dnr 2024:944 


Riktlinjer för bostadsförsörjning 2024-2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta föreslagna riktlinjer för bostadsförsörjning, enligt lagen om 
kommunernas bostadsförsörjningsansvar, samt 
 
att även se över möjligheter för fler handikapparkeringar i samband med 
det kommande arbetet med införandet av riktlinjerna. 
____________ 


  
Ärendet 


 
Varje kommun ska med riktlinjer planera för bostadsförsörjningen i 
kommunen. Syftet med planeringen ska vara att skapa förutsättningar för 
alla i kommunen att leva i goda bostäder och för att främja att 
ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen förbereds och 
genomförs. Riktlinjer för bostadsförsörjningen ska antas av 
kommunfullmäktige under varje mandatperiod. Förändras 
förutsättningarna för de antagna riktlinjerna ska nya riktlinjer upprättas 
och antas av kommunfullmäktige. 
 
Riktlinjerna baseras på undersökningar av den demografiska utvecklingen, 
marknadsförutsättningar och vilka bostadsbehov som inte tillgodoses på 
den lokala bostadsmarknaden. Under processens gång har diverse 
underlag och information inhämtats från olika avdelningar, det 
allmännyttiga bostadsbolaget, bank och mäklare. Utifrån detta har en 
tjänstemannastyrgrupp och en politisk styrgrupp tagit fram en 
handlingsplan uppdelad i tre övergripande mål: Goda bostäder för alla, 
Främja en diversifierad bostadsmarknad och Attraktiva bostadsmiljöer. 
Varje övergripande mål har tillhörande åtgärder där det specificeras vilken 
politisk instans som ansvarar för åtgärden och vilken funktion/avdelning 
som ansvarar för att åtgärden genomförs.  
 
De föreslagna riktlinjerna skickades på remiss till Länsstyrelsen under 
sommaren och den sammantagna slutsatsen är att riktlinjerna uppfyller 
kraven enligt lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar och utgör 
en god grund för det fortsatta arbetet med strategisk bostadsförsörjning. 
 
Planarkitekt Matilda Johansson föreslår kommunfullmäktige besluta: 
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§ 101- fortsättning 
 
Att anta föreslagna riktlinjer för bostadsförsörjning, enligt lagen om 
kommunernas bostadsförsörjningsansvar. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 125. 
Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2024-09-17. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
AB Jokkmokkshus 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Matilda Johansson 
Författningssamlingen 
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 § 102 Dnr 2008:604 


                        Teckningsrätt för Jokkmokks kommun 
  


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bemyndiga kommunfullmäktiges ordförande Sven Holmqvist, 
kommunstyrelsens ordförande Roland Boman, kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind, kommunchef Lars Eriksson, ekonomichef Axel 
Landström och kanslichef Cecilia Granberg att teckna av  
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen beslutad borgen, 
skuldförbindelse på av kommunfullmäktige beslutad upplåning och 
upptagande av checkräkningskrediter, vederbörliga handlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar där kommunen 
är part i tvist, process eller dylikt, samt handlingar angående dödning och 
pantskrivning av inteckning och övriga avtal och rättshandlingar som kräver 
att teckningsrättsinnehavarna skriver under, samt 
 
att undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har 2024-02-26, § 11, fattat beslut angående 
kommunens teckningsrätt. Enligt nuvarande beslut innehar 
kommunfullmäktiges ordförande, kommunstyrelsens ordförande, 
kommunstyrelsens vice ordförande, kommunchefen och tillväxtchefen, 
teckningsrätt. Undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 
 
Kommunen har i dagsläget ingen tillväxtchef, istället föreslås kanslichefen 
få teckningsrätt. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att bemyndiga kommunfullmäktiges ordförande Sven Holmqvist, 
kommunstyrelsens ordförande Roland Boman, kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind, kommunchef Lars Eriksson, ekonomichef Axel 
Landström och kanslichef Cecilia Granberg att teckna av  
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§ 102- fortsättning 
 
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen beslutad borgen, 
skuldförbindelse på av kommunfullmäktige beslutad upplåning och 
upptagande av checkräkningskrediter, vederbörliga handlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar där kommunen 
är part i tvist, process eller dylikt, samt handlingar angående dödning och 
pantskrivning av inteckning och övriga avtal och rättshandlingar som kräver 
att teckningsrättsinnehavarna skriver under, samt 
 
Att undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 92. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-08-
23. 


 Kommunfullmäktiges beslut 2024-02-26, § 11. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Teckningsrättsinnehavarna 
 Ekonomifunktionen 
 Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 103 Dnr 2024:969 


Årsredovisningen för Norrbottens Läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM för 2023 


  
 Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att godkänna årsredovisningen för 2023. 
  ____________ 


 
Ärendet 
 
Den regionala kollektivtrafikmyndigheten (RKM) bildades den 1 januari 
2012 under organisationsformen kommunalförbund. Medlemmar är 
kommunerna i Norrbotten samt Region Norrbotten. 
 
I bokslut 2023 visar den sammanställda redovisningen av koncernen ett 
resultat på -1 260 tkr.  
 
2023 är första helåret sedan 2019 som inte innehållit pandemirestriktioner. 
Vi ser en ny framtid skapas efter pandemin. Hur den framtiden kommer att 
se ut kan ingen säga annat än att den som tar initiativ, leder och definierar 
framtiden skapar det nya. Principen gäller lika för en båt som passivt driver 
med strömmen, den går på grund medan den som ror fortare än strömmen 
tar sig fram och överlever. 
 
Resandeströmmarna har till stor del återhämtat sig. En möjlig förändring av 
resmönster kan anas då vissa yrkeskategorier har större möjlighet att 
arbeta hemifrån. Det skulle i förlängningen kunna leda till färre dagliga 
arbetsresor vilka ersätts av längre mindre frekventa resor då geografin för 
arbetspendling borde bli större. Kortsiktigt under pandemin och i 
efterdyningarna av densamma har biljettintäkterna fallit vilket skapat 
behov av tilläggsfinansiering av kollektivtrafiken i Norrbotten men också i 
resten av landet. Eftersom marknadsandelen för kollektivtrafiken i länet är 
relativt låg jämfört med resten av riket borde möjligheter till fortsatt ökat 
resande trots detta vara goda. 
 
Efter pandemin har inflationen tagit fart. Mycket drivet av högre 
energipriser vilket direkt påverkar kostnaden för att driva kollektivtrafik. En 
intäktskris blev en kostnadskris som även den krävt tilläggsfinansiering. 
Affärsmodellen för kollektiv- trafik med långa leverantörsavtal för trafik 
kombinerat med snabbrörliga intäkter och/eller kostnader gör att  
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§ 103- fortsättning 
 
prognoser för finansiering av underskott blir vingliga och att det offentliga 
sitter på den finansiella risken. Alltför vidlyftiga prishöjningar för att 
kompensera underskott kan leda till färre resor med lägre intäkter som 
följd. Affärsmodellen skiljer sig således mot t.ex. ett kommunalt vattenverk 
som har en monopolställning och därmed möjlighet att justera taxor 
alltefter den allmänna prisnivån då kunden inte har något alternativ. 
 
Året har i övrigt präglats av olika former av samverkan där myndigheten 
fortsatt söker sin roll för acceptans och möjlighet att uppfylla sitt uppdrag. 
Myndigheten visar ett överskott mot budgeten. Bussgods i Norr AB träffar i 
stort sin budget medan Länstrafiken i Norrbotten har ett underskott 
beroende av finansieringsmodellen för färdtjänst och sjukresor samt något 
lägre resande inom den allmänna kollektivtrafiken än budgeterat. Avtalen 
för färdtjänst och sjukresor är under åtgärd. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 101. 
Årsredovisning 2023 för RKM. 
 
Anmälan av jäv 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler jäv och deltar ej i handläggningen och 
beslutet av ärendet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
Kopia till 
RKM 
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 § 104 Dnr 2024:970  
 


Revisionsberättelsen och frågan om ansvarsfrihet för 
ledamöterna i Norrbottens Läns Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
för 2023 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att bevilja ansvarsfrihet för 2023 för direktionen samt de enskilda 
ledamöterna i densamma. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Vi, av Region Norrbotten utsedda revisorer, har granskat den verksamhet 
som bedrivits i kommunalförbundet av dess direktion och genom utsedda 
lekmannarevisorer den verksamhet som bedrivits i kommunalförbundets 
företag. Granskningen har utförts av sakkunniga som biträder revisorerna. 
 
Förbundsdirektionen ansvarar för att verksamheten bedrivs enligt gällande 
mål, beslut och riktlinjer samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. 
Den ansvarar också för att det finns en tillräcklig intern kontroll. 
 
Revisorerna ansvarar är att granska verksamhet, intern kontroll och 
räkenskaper samt att pröva om verksamheten bedrivits enligt de uppdrag 
och mål samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. Vår granskning 
har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i kommunal 
verksamhet, förbundsordning och revisionsreglemente. Granskningen har 
genomförts med den inriktning och omfattning samt givit det resultat som 
redovisas i bilagan "Revisorernas redogörelse". 
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att förbundsdirektionen i stort har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt sätt. Verksamheten har i hög grad uppnått ställda 
målsättningar för året. Inom området “Tillgänglighet” redovisas delvis 
måluppfyllelse. 
 
Att förbundsdirektionen delvis skött verksamheten på ett från ekonomisk 
synpunkt tillfredsställande sätt. Förbundet/koncernen redovisar ett mindre  
överskott för 2023. Region och kommuner har även detta år varit tvungna 
att tillskjuta extra finansiering till kollektivtrafiken. 
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§ 104- fortsättning 
 
Att förbundsdirektionens interna kontroll har i stort varit tillräcklig under 
året. 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
 
Att resultatet enligt årsredovisning 2023 är delvis förenligt med förbundets 
mål för god ekonomisk hushållning. 
 
Revisorerna  tillstyrker: 
 
Att respektive fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen samt de 
enskilda ledamöterna i 
densamma. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 102. 
Revisionsberättelsen för RKM daterad 2024-05-28. 
 
Anmälan av jäv 
 
Birgit Meier Thunborg (M) och Henrik Blind (MP) anmäler jäv och deltar ej i 
handläggningen och beslutet av ärendet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
RKM 
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 § 105 Dnr 2024:971 
 


Revidering av kommunala pensionärs- och handikapprådets 
reglemente 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att anta revideringen av kommunala pensionärs- och handikapprådets 
reglemente enligt förslaget. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt socialtjänstlagen 3 kap. 1 § hör det till socialnämndens uppgifter att 
på olika sätt främja förutsättningarna för goda levnadsvillkor i samarbete 
med föreningar och organisationer. Kommunala pensionärs- och 
handikapprådet (KPR) är ett organ för samråd och ömsesidig information 
mellan kommunens olika samhällsorgan. Rådet företräder pensionärs- och 
handikapporganisationerna. Rådet faller organisatoriskt under 
socialnämnden. 
 
Kommunala pensionärs- och handikapprådet röstade 2024-04-18 enhälligt 
för att revidera rådets reglemente. Ändringarna syftar till att underlätta 
informationsflödet, öka antalet sammanträdestillfällen, minska ledtiderna 
samt ge medlemmarna bättre möjligheter att förbereda sig inför respektive 
möte i god tid. De föreslagna ändringarna är markerade med gul färg i 
medföljande bilaga. 
 
Socialnämnden beslutade 2024-06-18, § 40, föreslå kommunfullmäktige: 
 
Att anta revidering av kommunala pensionärs- och handikapprådets 
reglemente enligt bilaga. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 103. 
Socialnämndens beslut 2024-06-18, § 40. 
Revidering av kommunala pensionärs- och handikapprådets stadgar, 
daterad 2024-05-07. 
Kommunala pensionärs- och handikapprådets beslut 2024-04-18. 
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§ 105- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Kommunala pensionärs- och handikapprådet 
Nämndsekreterare Jana Hilding 
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 § 106 Dnr 2024:972 


Revidering av revisorernas reglemente 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att revidera revisorernas reglemente enligt förslaget. 


 


 
Ärendet 


 
Revisorerna föreslår att följande revidering görs av deras reglemente: 
 
§ 24- Revisorerna och fullmäktiges presidium har regelbundna 
överläggningar  en till två gånger per år (tidigare lydelse: ”minst 2 gången 
per år”). 


 
Ärendets beredning  


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-02, § 104. 
Skrivelse från revisorerna daterad 2024-06-17. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Revisorerna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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§ 107  


  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att välja/föreslå Sonja Mörtsell (S) till ny ledamot i Lapplands 
Överförmyndarnämnd efter Sven Holmqvist (S), samt 
 
att välja Eva Näslund (S) till ny ersättare i krisledningsnämnden efter Jan 
Sjöberg (S), 


 
att bordlägga övriga valärenden. 


  ________________  
 
  Ärendet  
 


Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden efter Fia Kaddik (SV). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ledamot i 
Lapplands Överförmyndarnämnd efter Sven Holmqvist (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 
Kommunfullmäktige har att välja en ny ersättare i krisledningsnämnden 
efter Jan Sjöberg (S) som har valts till ordinarie ledamot. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Gällivare kommun 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 108 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


 
1. Från länsstyrelsen 


 
-Förordnande av ny ledamot i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (MP), 
Peter Lagerqvist Kuoljok 


-Förordnande av ny ersättare i kommunfullmäktige i Jokkmokk för 
(MP), Jenny Holmgren 


 


2.   Från Gällivare kommun 
 


- Redovisning årsplanering/verksamhetsuppföljning från Lapplands 
överförmyndarnämnd 
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